
 

 

 

 

 

Protokoll årsmöte 27 sep 2022 
 

  



Närvarande på mötet: Göran Ericsson, Kerstin Johansson, Per-Martin Lejroth, Victoria Lindblom, Kent 

Svanström, Tommy Larsson 

 

1. Dagordningen visades ut och mötet öppnades. 

2. Göran Ericsson valdes till mötets ordförande. Victoria Lindblom valdes till mötets sekreterare. 

3. Till protokolljusterare och rösträknare valdes Kerstin Johansson och Kent Svanström. 

4. Klart.  

5. Ja. Mötet utlystes 16 dagar i förväg i vår gemensamma kalender och det samtidigt skickades 

inbjudan ut via nyhetsfunktionen på Klubbsidan. 

6. Verksamhetsberättelsen delades ut på mötet och alla fick läsa igenom den. Vi kommer justera 

medlemsantalet innan den läggs upp på Klubbsidan under medlemsdokument.  

7. Årsredovisningen delades ut på mötet och alla fick läsa igenom den. Kerstin visade 

Resultaträkningen. Vi är många medlemmar och har fått in medlemsavgifter för säsongen. Vi har 

haft lägre kostnader under säsongen som gör att resultatet ökar. 

8. Revisorn har inga synpunkter utan ger föreningen godkänt. Mötet ger godkänt. 

9. Ansvarsfrihet gavs till ordförande och kassör.  

10. Mötet bestämde att vi fortsätter med samma avgifter som föregående år. 

11. Verksamhetsplanen är inte gjord då det måste tillsättas en styrelse först. 

12. Val till olika poster: 

• Val av ordförande - Göran Ericsson 1 år 

• Val av ledamöter - Per-Martin Lejroth, Kerstin Johansson, Mats Nyman men flera behövs. 

• Val av revisor och suppleant - Eva Nilsson revisor, Kent Svanström suppleant. 

• Valberedning - kan ej tillsättas i dagsläget. 

Christer Jormesäter, Victoria Lindblom, Daniel Svensson avgår från styrelsen. Det kommer nu 

behövas ett extra årsmöte för att sätta ihop en ny styrelse då antalet ledamöter är för få. 

13. Övriga frågor - inga. 

14. Ordförande avslutade mötet. 


